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Vragen van het lid Smits (SP) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 

over problemen op het volwassenenonderwijs (VAVO) veroorzaakt door bezuinigingen. 

(Ingezonden 20 september 2010) 

 

1 

Wat is uw reactie op de artikelen ‘Korten op scholen treft drop-outs’ en ‘De omweg 

naar een diploma wordt steeds lastiger’? 1) 

 

2 

Welke gemeenten werken met een maximum aantal leerlingen dat bekostigd naar het 

volwassenenonderwijs kan gaan?  

 

3 

Welke gemeenten betalen uitsluitend nog voor leerlingen die een havodiploma willen 

halen via het volwassenenonderwijs?  

 

4 

Hoeveel gedwongen ontslagen zijn er al gevallen dankzij de bezuiniging van bijna het 

halve budget voor educatie? Hoeveel verwacht u er het komende jaar?  

 

5 

Indien u deze informatie niet paraat heeft, bent u bereid hier onderzoek naar te doen? Zo ja, 

op welke termijn? Zo nee, waarom niet?  

 

6 

Wat gaat u doen voor leerlingen die dankzij maatregelen zoals hierboven genoemd niet 

kunnen deelnemen aan het volwassenenonderwijs? 

 

7 

Hoe verhoudt het weigeren van leerlingen door scholen zich tot uw verantwoordelijkheid voor 

toegankelijk onderwijs? Deelt u de mening dat u de term ‘leven lang leren’ eigenlijk niet meer 

mag gebruiken wanneer u het volwassenenonderwijs op deze manier ontoegankelijk maakt? 

 

8 

Onderschrijft u de stelling dat er momenteel grote verschillen zijn tussen gemeenten en dat dit 

een onwenselijke situatie is die in het nadeel is van leerlingen? Bent u bereid om uw 

verantwoordelijkheid wat betreft volwassenenonderwijs te nemen en de financiering van het 

volwassenenonderwijs te centraliseren?  

 

 

1) Trouw, 15 september 2010 

 

 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van der Ham (D66), 

ingezonden 16 september 2010 (vraagnummer 2010Z13004) 



 


